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Ker se mi kot sekretariu OK ZSMS Grosuplje že upira vsakodnevno
natolcevanje o demokraciji, tržnem obnašanju, svobodi itd. iz ust neka-
terih predstavnikov novih strank, sem se odločil, da iz našega arhiva
potegnem zapis, kije star komaj 2 leti. K temu meje še posebej vzpod-
budilo to, da so ti isti ljudje že imeli možnost popraviti vsaj delček na-
pak, ki so bile storjene v povojni zgodovini, pa jim to z ozirom na njihov
položaj ni bilo preveč pogodu.

Dne 13. 1. 1988 sem kot sekretar OK ZSMS zaprosil DO PART-
NER, katere ena od dejavnosti so tudi poslovne storitve, da za nas pre-
vzame vodenje računovodstva. Direktor te DO je takrat bil današnji
predsednik Slovenske demokratske zveze v Grosupljem gospod Miro
Vreg. Že na.slednji dan smo prejeli odgovor, iz katerega je razvidno, da
je za skleniiev pogodbe potrebna še posebna prošnja sekretarja OK
ZKS. Seveda smo prošnjo nemudoma preklicali, saj iz odgovora veje
zelo očiten podcenjujoč odnos do OK ZSMS in visoko vrednotenje te-
danje Zveze komunistov.

Ne verjamem, da lahko nekdo v dveh letih svoje nazore popolnoma
spremeni, če pa to govori — mu tudi ne verjamem.

Odgovor na našo prošnjo še vedno hranimo v arhivu.
Zlatko Mehič


